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SPRAWOZDANIE nr 4 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Wtorek, 28.02.2023 r. godz. 19.00 

  

Agenda: 
1. Głosowania, uchwały – omówienie, wnioski 

      Konto – rezerwa, stan konta.  
   
2. Strona Internetowa, Elementarz, wycieczki do Sejmu Joanna Trybus 

Komisje i ich działania. 
3. Zajęcia dodatkowe – sprawy formalne. 

Porozumienie z prowadzącymi. 
4. Planowane aktywności – Wiosna z RR 

a. Aktywność klas, 
b. Bal 7-8 
c. Warsztaty 
d. Dzień dziecka – darmowe lody. 

5. Piknik Rodzinny 

Data pikniku 02.06.2023 
Przedstawiciele RR do organizacji Pikniku 

6. Wniosek od rodziców. 

Organizacja wydawania posiłków 
 

Spotkanie otworzył, zebranych przywitał Przewodniczący RR - Rafał Krzyżanowski. 

Listę obecnych osób sprawdziła Sekretarz RR - Magdalena Mierzejewska. Na zebraniu 

obecne były 15 osób na 40 zgłoszonych (lista obecności do wglądu u Sekretarza) 

1. Głosowania: 

• Omówiono głosowania dotyczące Uchwał: 4,5 i 6 

W głosowaniach on-line wzięło udział 22 członków RR. 

Przewodniczący doprecyzował informacje dotyczące Uchwały nr 5 – mówiącej o 

możliwości przekraczania linii budżetowych Preliminarza. Ustalono, że każdorazowo 

RR będzie informowana o zapotrzebowaniu na zmianę w Preliminarzu mailowo, bądź 

na zebraniach. 

• Jednomyślnie przegłosowano zakup parasola do Małej Szkoły oraz zgłoszono pomysł 

zakupu parasola do świetlicy szkolnej (sprawdzimy zapotrzebowanie). 

Zakupem zajmie się Komisja ds. Małej Szkoły 

• Łukasz Sawionek zajmuje się zakupem stołów cateringowych, które będą używane 

na imprezach szkolnych (bal 8 klas, Piknik Rodzinny itp.) 

• Na zebraniu jednomyślnie postanowiono o ujawnieniu stanu konta. 
Przewodniczący zaproponował, aby wysokość konta RR była prezentowana  
wyłącznie na spotkaniach szkolnych. Okazało się, że kwota jest imponująca. 
Do ustalenia pozostała wartość rezerwy konta.  

 

 



str. 2 
 

2. Strona internetowa. 

W celu usprawnienia budowania strony internetowej RR Rafał Krzyżanowski zgłosi się do 
Aleksandry Kępki o przekazanie dotychczasowego projektu i na kolejnym spotkaniu zostanie 
wybrana nowa osoba, odpowiedzialna za dokończenie prac nad stroną.  
Rafał Krzyżanowski zgłosił potrzebą uporządkowania Dysku Google Rady Rodziców, który 
funkcjonował próbnie w koncie członka Zarządu RR 
Przewodniczący został poinformowany o potrzebie stworzenia konta RR na Google, ale nikt 
się nie zgłosił do wykonania tej czynności. 
 
Zajęcia dodatkowe 

• Rafał Krzyżanowski poruszył konieczność sformalizowania umów/porozumień z 

prowadzącymi zajęcia dodatkowe. Przewodniczący zobowiązał się poprosić o 

wsparcie merytoryczne Artura Leszczyńskiego, prawnika i członka RR. 

• Od 01.03.23 ruszyły w „Małej Szkole” zajęcia dodatkowe z szachów, które 

zorganizowała Magda Czech z pomocą Rafała Krzyżanowskiego. 

Wcześniejsze niemożliwe stało się faktem. 

Brawo !!! 

 

• W celu uatrakcyjnienia zajęć dodatkowych w naszej szkole, RR zaproponowała, żeby 

Komisja Warsztatowa rozpoczęła poszukiwania nowych prowadzących, by rozszerzyć 

ofertę dostępnych zajęć od września. 

 

3. Aktywność 

• Zgodnie z Uchwałą nr 4 RR zaproponowaną przez Rafała Krzyżanowskiego 

przeznaczyła kwotę w wys. 30. 000zł na aktywność klas. Idea jest taka, że każda 

klasa zgłasza swój pomysł na wspólne spędzenie czasu pozalekcyjnego, na które 

otrzymuje dofinansowanie w wys. 20zł/ucznia. Celem jest integrowanie klas oraz 

zachęta do aktywnego działania uczniów. Przewodniczący obiecał 

przeprowadzić akcję wraz z Dyrekcją Szkoły 

• Przewodniczący w porozumieniu z p. dyrektor ma ustalić termin dodatkowej 

imprezy dla klas 7-8 z SP Babice i SP Zielonki. RR zapewnia DJa 

• Pojawił się pomysł organizacji zajęć z native speakerem z j.angielskiego 

• Warsztaty 

Maria Kiser przypomniała nam o propozycji dotowania warsztatów 

organizowanych przez Nauczycieli , co zostało wcześniej zaakceptowane przez 

RR. Przewodniczący poprosił o maila w tym temacie  po  spotkaniu.  

Na przeprowadzenie warsztatów RR przeznaczyła 8tys zł. 

- poinformowano o propozycji warsztatów w Małej Szkole (stomatologiczne) 

- pomysł na teatrzyki dla młodszych klas;  

- Anna Bekier zgłosiła pomysł zorganizowania spektaklu muzycznego w sali 

widowiskowej w Zielonkach dla uczniów naszej szkoły. 

• Przewodniczący zaproponował zakup na dzień dziecka lodów dla wszystkich 

uczniów naszej szkoły. Pomysł został zgłoszony przez Marię Kiser i 

zaakceptowany na spotkaniu przez RR. 

• Łukasz Sawionek zaproponował zakup głośników do wykorzystania na 

egzaminach 8 klas 
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• RR ma sprawdzić potrzeby świetlicy szkolnej (co można zorganizować), ale nikt 

się nie zgłosił do tego zadania.  

 

4. Piknik Rodzinny 

• Przewodniczący wraz z Magdą Mierzejewską mają rozmawiać z p.dyrektor o 

zmianie terminu Pikniku. RR zaproponowała w zamian za 02.06 - ostatnią sobotę 

maja- jako dzień najbardziej odpowiedni na RODZINNĄ imprezę. Spotkanie odbędzie 

się 06.03. 

• Powołano Komisję Piknikową w składzie: 
- Rafał Krzyżanowski 
- Anna Bekier 
- Jerzy Prorok 
- Jagna Ukleja 
- Maria Kiser 
Komisja wspólnie z oddelegowanymi do tej akcji nauczycielami ma się zająć 
sprawami organizacyjnymi Pikniku. 

 
5. Wnioski od rodziców 

• Na wniosek Małgorzaty Stachelek oraz Magdaleny Mierzejewskiej Omówiono 

problematyczną kwestię odwoływania obiadów. Zaznaczono, że w innych placówkach 

odpisy można robić już od 1 dnia nieobecności dziecka (w naszej szkole dziecko musi 

być nieobecne przynajmniej 3 dni) 

• Omówiono organizację wydawania posiłków: kolejki, niejasność kiedy ma następować 

„odbijanie” pestek. 

• Jacek Kołcz poinformował o ruszającym od 01.03 naborze do programu mającego na 

celu budowę szkolnych obiektów sportowych. RR jednomyślnie postanowiła zgłosić 

naszą szkołę do tego programu. RR jest gotowa aktywnie wpływać na UG w tej sprawie 

(akcja mailingowa)  

Jacek obiecał stworzenie odpowiedniego pisma do Gminy wskazującego Naszą 

Szkołę jako beneficjenta tego programu. Wstępnie zostania sprawa uzgodniona z 

Panią Dyrektor 

• Łukasz Sawionek zgłosił propozycję zbierania pomysłów RR dotyczących wsparcia 

szkoły. Chodzi o pomysł na większe przedsięwzięcie, w związku z sporymi środkami 

uzbieranymi na koncie RR – np. nowa wiata na rowery przed szkołą. 

 

O godz. 20.57 Przewodniczący zakończył zebranie. 

 

 


